
 

Notulen Algemene Ledenvergadering Limburgse schaakbond 

Stein, zaterdag 29-04-2017 

 

Aanwezig 

LiSB Bestuur  Walter Kunstek  voorzitter 

   Jean van Kan   secretaris 

   Arthur Hendrickx  penningmeester 

KNSB   Marleen van Amerongen voorzitter KNSB 

   Jan Stomphorst  gedelegeerde KNSB 

SV Heerlen  Jan Schoffelen 

   Jean Bodelier 

HSDV Helden  Pascal Schuman 

SVS Schaesberg Hans Ypma 

SV de Postertoren Rob Haarsma 

DJC Stein  Willem Wallekers 

   Jack van den Akker 

   Luc Cornet 

SV Maastricht  Wiel Maertzdorf 

SV Voerendaal Luc Zimmermann 

SV De Juiste Z  Mariëlle Meijs 

   Leon Curfs 

Venlose SV  Ad Burgmans 

SV Leudal  Han Wismans 

 

Afwezig met kennisgeving 

Ynze Mengerink LiSB bestuur   competitieleider 

EWS Weert 

BSV Blerick 

SV Eijsden 

SV ’t Stokpaardje 

SV Tegelen 

SV Hoensbroek 

Schaakvelden 

GESS Sittard 

 

Afwezig zonder kennisgeving 

Pim Lammes  LiSB bestuur   PR functionaris 

SV Bergen 

SV Reuver 

 

 

 

 



1) Opening 

Walter vraagt om een minuut stilte voor alle leden die ons ontvallen zijn. 

Daarna opent hij de vergadering met een hartelijk welkom aan alle aanwezigen. Speciaal 

welkom aan Jan Stomphorst en de nieuwe voorzitter van de KNSB, Marleen van Amerongen. 

Een kritische noot: tien verenigingen zijn afwezig! Dat is een enorm aantal.  

 

2) Ingekomen stukken 

Behoudens de documenten die al aan de stukken zijn toegevoegd, is er niets 

binnengekomen. 

Jean deelt mee, dat de voorjaarsvergadering voortaan in het teken staat van opinievorming, 

voorstellen en ruimte tot discussie. Dit ter voorbereiding van de najaarsvergadering, waar de 

besluiten zullen worden genomen. Ook hij deelt de bezorgdheid over de zeer lage opkomst 

en hoopt, dat in de najaarsvergadering elke vereniging aanwezig zal zijn. 

 

3) Notulen ALV 

Er zijn geen opmerkingen of aanvullingen. De notulen worden goedgekeurd met dank aan 

notulist Jean van Kan. 

 

4) Actiepunten n.a.v. ALV 24-09-2017 

Vrijwel alle punten zijn opgepakt. De website loopt een stuk beter, al blijken sommige links 

niet te werken. Het bestuur blijft zoeken naar een oplossing en een goede webmaster. 

Helaas is er niet veel gedaan aan de plannen om het (jeugd) schaak nieuw leven in te blazen. 

Pim Lammes heeft deze taak niet opgepakt en is ook niet aanwezig om een en ander toe te 

lichten. 

 

5) Financiën 

Arthur presenteert de begrotings-opties en geeft uitleg hierbij. Er volgt een goede discussie 

over begroting, samenwerking en uitgaven voor verenigingsondersteuning. 

Enkele opmerkingen 

 Er is brede steun om het saldo op nul te brengen. 

 Grand Prix: toekomst zonder prijzengeld onzeker. 

 Marleen van Amerongen: investeren in vrijwilligerstreffen is essentieel. 

 Luc Cornet: overlap toernooien voorkomen. Promotie en vastlegging/verslag zijn in 

België een vereiste om subsidie voor een toernooi te krijgen. Waarom niet in 

Nederland? 

 Marielle Meijs: de lage opkomst vandaag is zorgelijk, als je ziet wat er speelt en wat 

er besloten moet worden.  

 Ad Burgmans: uitbreiding budget verenigingsondersteuning zou zeer welkom zijn. Zo 

zouden Venlo en Tegelen een combinatie kunnen vormen omtrent jeugdschaak. 

 Er zou bij optie 3 voldoende budget zijn voor aanpak jeugdschaak (naschoolse opvang 

en schoolschaak/les op scholen). 

 Marleen van Amerongen: schroom afgooien en een bedrag beschikbaar stellen om 

trainers en vrijwilligers een kleine vergoeding te betalen. 



 Niet overleven in je eentje, maar elkaar helpen! 

Op initiatief van Walter volgt er een rondje langs alle aanwezigen.  

Enkele punten hieruit 

 Samenwerken aan de drie pijlers: jeugd, clubavond en KNSB/LiSB. 

 Project groepje voor PR en sponsors vormen, onder leiding van PR functionaris. 

 Vrijwilligers/trainers/lesgevers met elkaar delen en eventueel een kleine vergoeding 

betalen. 

 Energie steken in een goede clubavond, eventueel gecombineerd met andere 

verenigingen. 

 Als vereniging een financiële bijdrage vragen aan draagkrachtige leden.  

 De begroting bevat moeilijke keuzes. Het is nu aan de leden om een koers te bepalen 

waarmee de toekomst voor het schaken in Limburg veilig gesteld wordt. Ook al 

betekent dit breken met tradities en oudere afspraken. 

Conclusie 

De LiSB zal activiteiten meer moeten coördineren om de verenigingen goed te kunnen 

ondersteunen. Daar zal dan wel ruimte op de begroting vrijgemaakt voor moeten worden. 

Arthur zal de begroting voorbereiden voor de najaarsvergadering. 

 

6) Wedstrijdzaken 

Stand van zaken vierde klasse KNSB. Die komt er, evenals vijfde, zesde en zoveel als 

mogelijk/nodig is. Dit gaat in vanaf seizoen 2018/2019. 

Verenigingen die in de KNSB spelen, dienen rekening te houden met de nieuwe eisen aan de 

klokken: DGT 2010, XL en hoger zijn nodig. 

Het LK snelschaak voor teams wordt georganiseerd door Voerendaal. 

Alle voorgestelde reglementswijzigingen zijn akkoord. 

 

7) PR zaken 

Helaas is Pim Lammes (PR functionaris) afwezig. Hij zou dit punt voorbereiden. Dit punt 

wordt dan ook geschrapt. 

 

8) Jeugdzaken 

Er is nog steeds een vacature voor de positie van jeugdleider!! 

Jeugdcommissie.  

Hier is helaas niets meer aan gedaan. Jean gaat een poging ondernemen om dit opnieuw op 

te starten.  

De voorgestelde reglementswijzigingen worden aangenomen. 

Het PKL jeugd wordt gedevalueerd, doordat de KNSB besloten heeft om de kampioenen niet 

meer automatisch toegang te geven tot het NK. De KNSB beoogt hiermee een sterker 

deelnemersveld, maar gaat voorbij aan regionale belangen. Ondanks een Limburgse nee-

stem gaat het concept toch door. 

Ook wordt van alle bonden een financiële bijdrage verwacht voor de voorrondes en NK. 

 



Voor de najaarsvergadering zal Arthur een voorstel PKL jeugd formuleren.  

Het kampioenschap wordt wederom georganiseerd door Tegelen, tenzij een andere 

vereniging zich kandidaat stelt. 

 

9) KNSB zaken 

Marleen houdt een uitermate enthousiasmerend betoog over de veranderingen binnen de 

KNSB. Zij maakt duidelijk, dat er een nieuwe ploeg aan de slag is gegaan, met relatief jonge 

en enthousiaste mensen. 

Het beleid van de KNSB wordt omschreven aan de hand van de 4 V’s. 

 Vernieuwen 

 Verrijken 

 Verbinden 

 Verankeren 

Dharma Tjiam volgt Mark van der Werff op als directeur KNSB. 

De focus wordt gelegd op het weer op de kaart zetten van de schaaksport in Nederland. 

Wat betreft de LiSB, ligt de toekomst volgens haar in samenwerken en investeren in jeugd, 

vrijwilligers en ledenwerving. Ook een programma met de 4 V’s dus. 

 

Jan geeft uitleg over de KNSB competities. Hij geeft aan dat we het moeten zien als een 

scheiding van de competities. 

Een uitbreiding van de KNSB-competitie levert mooie sportieve kansen op en maakt deze 

voor iedereen toegankelijk. 

Voor de bondscompetitie is dit, volgens hem, geen bedreiging maar juist de kans op een 

flinke upgrade.  

Hij adviseert de LiSB, om een en ander grondig voor te bereiden zodat er aan de start van 

het seizoen 2018/2019 niet alleen een uitgebreide KNSB competitie staat, maar ook een 

vernieuwde en verrijkte LiSB competitie. 

 

10) Club van het jaar 

Het voorstel van de LiSB wordt unaniem aangenomen. De regerend club van het jaar heeft 

het recht om, binnen drie jaar na benoeming, een andere vereniging te nomineren voor de 

titel. Het bestuur behoudt het recht, om deze voordracht te accepteren of af te wijzen. 

Het is nu aan DJC Stein, als laatst benoemde club van het jaar, om in 2017 een vereniging te 

nomineren. 

 

11) Rondvraag 

Er zijn geen punten voor de rondvraag die nog niet besproken zijn. 

 

12) Afsluiting 

Om 13.10 uur dankt Walter alle aanwezigen voor hun komst en sluit de vergadering af. 

 

Jean van Kan 

Secretaris LiSB 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

 


